



6天5夜魅力希腊:雅典/圣托里尼岛 (GRSIC)

DAY 1: ATHENS

Welcome to Athens! Upon arrival, meet and transfer to hotel for check in. Free at own leisure.

DAY 2: ATHENS (B)

This morning, our expert guide will help you to explore the treasures of Athens during your morning sightseeing tour. Pass by the **Panathenaic Stadium**, the **Temple of Olympian Zeus**, **Hadrian's Arch**, **the Parliament** and the memorial of the Unknown Soldier, the Academy, **the University the National Library and the Constitution Square (Syntagma)**. Your tour will be followed by a visit to **Acropolis**, the eternal symbol of democracy, education and inspiration. Your tour will end with the visit to the impressive **Acropolis Museum (entrance fees included)**. Afternoon at leisure.

DAY 3: ATHENS (8HRS) - SANTORINI (B)

Morning transfer to the port of Piraeus to take the ferry to the island of Santorini. Upon your arrival you will be transferred to your hotel and then you will have the rest of the time to enjoy the gorgeous island.

DAY 4: SANTORINI (B)

Day at leisure to enjoy the unique views, the black sandy beaches as well as the most romantic sunset of the world. We suggest you enjoy an optional half day cruise to the small volcanic islands of Nea Kameni and Palea Kameni found in the center of the famous caldera and the hot springs with the orangey water where you will have free time for swimming. Do not miss the opportunity to have a romantic dinner on the rim of the caldera with the most breathtaking view in the planet.

DAY 5: SANTORINI (8HRS) - ATHENS (B)

Morning at leisure. Midday transfer to the port and departure to Piraeus. Upon arrival you will be transferred to your hotel to settle in and relax.

DAY 6: ATHENS / AIRPORT (B)

According to your flight departure time, you will be transferred to Athens airport to get the flight back carrying in your "luggage" the wonderful memories of Greek Attractions.

The Package Includes:

- 3 nights hotel accommodation in Athens
- 2 nights hotel accommodation in Santorini
- Half day Athens sightseeing Tour, English Speaking Guide / SIC Basis
- Ferry tickets Piraeus-Santorini (07:25-14:50) / Santorini-Piraeus (15:30-23:15) / Economy class (Free Seating)
- Entrance fees to the sites, during guided sightseeing tours
- · All transfers as mentioned
- Daily breakfast

Greece Stayover Tax to be paid directly to hotels per room per night:

(April 2025 to October 2025) 3 star Hotels: €5 / 4 star Hotels: €10 / 5 star Hotels: €15 (November 2025 to March 2026) 3 Star Hotels: €1.5 / 4 Star Hotels: €3 / 5 Star Hotels: €4





6天5夜魅力希腊:雅典/圣托里尼岛 (GRSIC)

第一天:雅典欢迎来到雅典

抵达后,集合并送往酒店办理入住。自由活动。

第二天:雅典(早)

今天早上,开始雅典市区游览观光。远观奥林匹克体育场(1869 年的第一届奥运会的举办地点)、奥林匹亚宙斯神庙、哈德良拱门、希腊议会厅和无名烈士纪念碑、雅典科学院、雅典大学、国家图书馆和宪法广场 (Syntagma)。参观雅典卫城-是希腊最杰出的古建筑群,是综合性的公共建筑,为宗教政治的中心地。最后,前往参观令人印象深刻的雅典卫城博物馆(包括门票)。下午时间是自由活动。

第三天:雅典(8小时)-圣托里尼(早)

早上前往比雷埃夫斯港搭乘渡轮前往圣托里尼岛。抵达后,您将被送往酒店,然后您将有剩余的时间享受这座美丽的岛屿。

第四天: 圣托里尼(早)

早餐后,全天自由活动。悠闲地度过一天,欣赏独特的景色、黑色的沙滩以及世界上最浪漫的日落。建议您选择参加半日巡游,前往尼亚卡美尼和帕利亚卡美尼 火山岛,在洋溢硫磺味道的火山口附近可看到细小喷烟,见识大自然的惊人力量。途中可体验在硫磺泉游泳的乐趣。在那里你会有空闲时间游泳。还有,不要错过机会在这最壮美的景色与火山口的边缘有一个浪漫的晚餐。

第五天:圣托里尼(8小时)-雅典(早)

早晨是休闲时间。中午、乘船离岛前往比雷埃夫。抵达后、送往酒店办理入住登记。休闲时间。

第六天:雅典/机场(早)

根据您的航班起飞时间,您将被送往雅典机场,带着您对希腊景点的美好回忆,搭乘航班返回。

配套内容包括:

- 雅典 3 晚酒店住宿
- 圣托里尼 2 晚酒店住宿
- 雅典半日观光旅游,英语导游/SIC基础
- 渡轮票 比雷埃夫斯-圣托里尼 (07:25-14:50) / 圣托里尼-比雷埃夫斯 (15:30-23:15) / 经济舱 (自由座位)
- 导游观光旅游期间的景点门票
- 上述所有转账
- 每日早餐

希腊旅游税不包括,需要直接在酒店付(一个晚上一个房间):

4月至10月3星酒店: €5/4星酒店 €10/5星酒店 €15

11月至3月3星酒店: €1.5/4星酒店 €3/5星酒店 €4





6天5夜魅力希腊:雅典/圣托里尼岛 (GRSIC)

Hotels 3 ★★★

Athens – Crystal City / Jason Inn / Dorian Inn or similar







Crystal City Hotel

Jason Inn

Dorian Inn

Santorini – Nikolas/ Zephyros / Makarios / Caldera Romantica / Kalisperis / Kamari Beach or similar







Nikolas

Zephyros



Caldera Romantica



Kalisperis

Makarios

Kamari Beach Hotel

- * Photos are for illustration purposes only.
- * Kindly note that rates quoted will be based on run of house hotel rooms (hotel assign rooms as per their inventory). Should you require rooms with sea view or specific room types, top-up is required.





6天5夜魅力希腊:雅典/圣托里尼岛 (GRSIC)

Hotels 4★★★ ★

Athens - Athenaeum Hotels / Athens Avenue / Polis Grand / Golden Age or similar







Athenaeum Hotels

Athens Avenue

Polis Grand

Santorini- Aegean Plaza / El Greco / Santorini Palace / Strogili / Kallos Imar / Goulielmos or similar







Aegean Plaza

El Greco

Santorini Palace







Strogili

Kallos Imar

Goulielmos

- * Photos are for illustration purposes only.
- * Kindly note that rates quoted will be based on run of house hotel rooms (hotel assign rooms as per their inventory). Should you require rooms with sea view or specific room types, top-up is required.